
Referat af bestyrelsesmødet torsdag 23. november 2023

Til stede: Morten, Mia, Thea, Philip, Christoffer, Sille, Isabel, Søren, Janus, Stine, Tobias.

Afbud: Kaspar, Line, Jesper, Patrik, Lars.

1. Velkomst (dirigent, referent)

Morten valgt som dirigent og referent.

2. Orientering fra grupperne

a/ Mikro: Nye mikroer ind. Runde to om lidt. To nye hjælpere ind. Bertil og Caroline

prøver det af. Leder stadig efter decideret mikroleder. Flyers uddelt til

kollegiet/studieboligerne ved Netto.

b/ Ulve: Lidt ustabil ledersituation. En i kikkerten. Arbejder på at få flere deltagere på

ture. Hjemvemøde i januar. Overnatning i hytten februar.

c/ Spirer: Leder også efter ledere. Har snakket med flere fra klanen om at være

assistenter. Høj tilslutning til sommerlejren på Færøerne.

d/ Trop: En del spejdere, der er stoppet. Hygger på møderne og giver mere

medbestemmelse til spejderne. Skal ud at klatre i december. (Boulders klatre)

e/ Klan: Superfed rystesammentur i sommerhus. Mange nye med. Ved at planlægge

løb til juletur.

f/ Paxtu: Tur i oktober. Gik supergodt. Tema om, hvordan det er at være voksen

spejder + teambuildingaktiviteter.

3. Juletræssalg

Træer ankommet. Mangler fødder til træer og måske net. Skal have indkøbt gløgg og

æbleskiver. FB-opslag deles i relevante grupper.

4. Juletur

Ca. 40 tilmeldte pt. Morten bestiller mad. Sidste chance-mail + køkkenhold sendes

ud lørdag + FB-opslag. Vi evaluerer efter turen. Emil er lead på køkkenhold.

5. Regnskab 2023 og budgetter 2024 - 2025

Foreløbigt regnskab for 2023 og udkast til budgetter for 2024 og 2025.



Overskud på ca. 80.000 kr. mod budgetteret 60.000 kr. Ikke brugt meget på

vedligehold og grenarbejde. Budgetterer med 1.000 kr. i overskud i 2024 og 2025.

6. Fremtidens spejderhytte

Der er nu kommet design på AP Møller-støtte spejderhytte, der gives væk til 25

grupper. Vi tager en drøftelse af, om det kunne være noget for os. Ansøgningsrunde

åbner den 1. december 2023 og løber frem til den 18. februar 2024.

https://spejderne.dk/2023/11/17/saadan-kommer-fremtidens-spejderhytte-til-at-se-ud/

7. Ny terrasse

Materialer indkøbt. I god gænge.

8. Orientering fra Korpsrådsmøde

Godt møde. Deltog i workshop om biodiversitet, der kan bredes ud til gruppen. F.eks.

kvashegn.

9. Eventuelt

Indkøbt 18 stole til hytten. Henvendelse fra en tidligere spejder, der har memorabilier,

der kan afhentes hos ham i Skovlunde.

https://spejderne.dk/2023/11/17/saadan-kommer-fremtidens-spejderhytte-til-at-se-ud/

